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“Çalışmaz halde 
bulunan milyarlık tesisler 

çalışır hale getirildi”

Güzelbey, acılı ailenin 
iftar davetinden kaçtı

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

05 Mart 2014 tarihli yazısıdır.

Metin Atamer / Fizik Mühendisi

Hiç Kuşkum Yok Ki 

Hem nalına hem mıhına

4’TE

Istıfıl olun!.. 

2’DE

Güneydoğu tesisleri hakkında 
Genel Müdür basına bilgi verdi:  

4’TE 4’TE

4’TE

“Makinalar o kadar bakımsız 
haldeydi ki onarmaya gelen İngilizler 
kendi makinalarını tanıyamadılar”

GTSK Birlikleri tesislerinin 
çalışmaları hakkında genel müdürü 
Kürşad Solak tarafından geniş bilgi 
verildi ve tesisler gezildi.

Doğumevi Kavşağı’na yapılan alt 
geçit çalışmasında, yayaların güvenli 
şekilde karşıdan karşıya geçmelerini 
sağlayacak düzenleme yapılmaması 
yüzünden okul yolunda iki minibüsün 
birden çarpması sonucu hayatını 
kaybeden 11 yaşındaki Gülçin’in 
ailesi büyükşehir belediye başkanı 
Asım Güzelbey’in yaptığı kavşağın 
durumunu görmesi için iftar 
yemeğine davet etti. Eski İngiltere Başbakanı Tony  Blair’e 

önemli bir toplantıda şu soru soruluyor:
“İngiltere’nin en önemli 3 sorunu nedir?”
Blair, hemen “eğitim” diyor.
İkinci sorun için kısa bir süre düşünüyor, 

sonra “yine eğitim” diyor!
Üçüncü sorunu belirlemek için daha uzun 

düşünüyor ve “o da eğitim!” diyor.
Yani, İngiltere’nin en önemli 3 sorunu: 

Eğitim, eğitim, eğitim…
 Gazeteci Utku Çakırözer, 5 yıl 

tutuklu kaldıktan sonra ağır hastalığı 
nedeniyle geçenlerde tahliye olan İnönü 
Üniversitesieski Rektörü Prof. Fatih 
Hilmioğlu ile hastanede fizik tedavi programı 
arasında görüşme fırsatı buluyor.

Bu tabiri hatırlar mısınız? Kim söylerdi 
bu cümleleri, yahut söylevlerine bu sözlerle 
başlayan kim vardı yakın tarihimizde? Evet 
sizin de düşündüğünüz gibi Gazi Mustafa 
Kemal söylerdi bu cümleleri. Halkın öz 
güvenini sağlamak ve halkın üniter yapısını 
oluşturmak için her ulusa seslenişte, bu 
cümleleri kurardı. ‘Asla Şüphem Yoktur 
ki’ düşünün; size böyle bir hitapla süsleyen 
insan mutlaka bir liderdir ve onun sözlerini 
çok hızlı bir şekilde benimsersiniz.  

Bir liderin size olan hitabında bu 
cümleleri sarf ediliyorsa, inanarak söyler, 
yoksa sizi bu yolda motive etmek için 
söylemez? 

Kuşaklar arası olaylara bakış 
açısı inanılmaz derecede değişti

SANKO Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı Adil Sani Konukoğlu babası 
Sani Konukoğlu’nun öğütlerinin 
hayatı boyunca kendisine yol 
gösterici olduğunu söyleyen 
Konukoğlu, “Her başarısızlığın 
ardından muhakkak başarı gelir" 
dedi. Konukoğlu, “Bilerek adaletsiz 
karar vermem. Bilmeden yanlış bir 
karar vermiş olabilirim ama bilerek 
adaletsiz bir karar asla vermem. Bir 
karar alacağım zaman, ‘Senin adın 
Adil, ona göre karar ver’ diyerek 
kendimi telkin ediyorum” dedi. 
Sanat ve kültür yatırımlarına destek 
verdiklerini ifade etti.Holding 
ile ilgili yeni kararı da duyuran 
Konukoğlu, “Holdingin dışında 
kalan şirketlerde yönetim kurulu 
başkanı artık aileden olmayacak. 
Yönetimde olabilirler ancak yönetim 
kurulu başkanı olmayacaklar.”

Antep’te metrekareye 200 kilogram bile yağış düşmedi. Yağış azlığının yanı sıra kış aylarında sıcaklıklar da 
mevsim normallerinin üzerinde oldu… Ocak ayı son 55 yılın en sıcak 3. ocak ayı olarak tarihe geçti

Buğday, arpa ve mercimekte 
yüzde 80 verim kaybı yaşandı

İlaç sektörüne daha stratejik bakmak lazım. Çünkü 
dünyada sağlıkla ilgili beklenti ve standartlar yükseliyor

Tüketilen ilaçların 
yüzde 45’i ithal ediliyor

Yeni molekül ilaçların Türkiye’ye az geldiğini sözlerine ekleyen Gaziantep 
Eczacılar Odası Başkanı İrfan Demirci, ‘’Birçok aşı yurt dışından geliyor. 
Cumhuriyetten önce bile ülkemizde aşı üretimi vardı ama alanlar kapatıldı. 
Yeniden aşı üretimine başlamalıyız’’ açıklamasını yaptı. 

Ülkemizde tüketilen ilaçların 
yüzde 45’inin ithal edildiğini 
hatırlatan Demirci, ‘’Piyasada 
orijinal dediğimiz biyoteknolojik 
ilaçları ithal ediyoruz. Patent 
süresi tamamlanan jenerik 
ilaçları biz üretiyoruz. Bu 
durum gelecekte aleyhimize 
dönüşebilir. O yüzden bu alanı 
inovasyon, AR-GE’ye açmamız 
gerekiyor. Bunun içinde ilaca 
bakış açımızın değişmesi lazım. 
Bu olmazsa daha sıkıntılı 
günler yaşayabiliriz’’ tespitinde 
bulundu. İrfan Demirci

Yavuzeli Ziraat Odası Başkanı Bekir Sakar, ‘’Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nde ve Antep’te buğday, arpa ve mercimekte 
yaklaşık yüzde 80 oranında verim kayıpları yaşandı. Kentimizde kuru alanlarda arpa üreten çiftçiler maliyetini 
kurtarmayacağından tarlasına biçerdöver sokmadı. Sulu tarımda ise beklenilen rekolte elde edilemedi’’ açıklamasını yaptı. 

Hasadın başlamasıyla 
çiftçilerimiz kuraklık afetinin 

sonuçlarıyla yüzleşti
‘Hasadın başlamasıyla çiftçilerimiz 

kuraklık afetinin sonuçlarıyla yüzleştiler’ 
diyen Sakar, ‘’Ülkemizde kış yağışları 
mevsim normallerinin yüzde 32, 
geçen yılki kış yağışlarının ise yüzde 
27 altında meydana gelmiştir. Antep’te 
ise metrekareye 200 kilogram yağış 
bile düşmedi. Yağış azlığının yanı sıra 
kış aylarında sıcaklıklar da mevsim 
normallerinin üzerinde oldu’’ dedi. 

Ocak ayı son 55 yılın en sıcak 
3. ocak ayı olarak tarihe geçti
Sakar, ‘’Ocak ayı son 55 yılın en sıcak 3. 

ocak ayı olarak tarihe geçti.  Kış aylarının 
kurak ve sıcak geçmesi sebebiyle 
ilkbahar yağışları kritik hale gelmişti. 
Antep’inde içerisinde bulunduğu 
Güneydoğu Anadolu başta olmak üzere 
ülkenin birçok bölgesinde kuraklık 
yaşandı. Ne yazık ki ilkbahar yağışları 
da istenilen seviyede gerçekleşmedi ve 
tahıllarda verim kayıpları meydana geldi’’ 
ifadelerini kullandı.

Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanı K. Doğan 
Eroğulları, Fatih Altaylı’nın tutuklanmasına tepki gösterdi

Toplum sağlığını ve esenliğini tehdit Toplum sağlığını ve esenliğini tehdit 
eden antidemokratik bir müdahaleeden antidemokratik bir müdahale

Eroğulları, ‘’Sağlık sadece hastalık veya sakatlığın 
olmaması değil, fiziksel, ruhsal ve sosyal tam bir iyilik 
halidir. Bu nedenle sağlıklı bireyler, sağlıklı bir toplum 
ancak demokrasinin bütün kurumları ile işlediği, 
özgürlüklerin güvence altında olduğu, barış ve refah 
içerisindeki bir toplumda mümkün’’ ifadelerini kullandı.
İşini yapmaya 

çalışan avukatların 
tutuklanması 

kabul edilemez
Eroğulları, 

‘Ülkemizde demokrasi 
ve özgürlüklerin 
kısıtlanmasına 
yönelik giderek 
artan, gazetecileri ve 
avukatları hedef alan 
uygulamalar kaygı 
verici’ dedi. 4’TE

Tüm umutlarımızı bir 
sonraki eğitim-öğretim 
dönemine bağladık

4’TE

Muhammed Çeçen

“AKP vahşi madenciliğin önünü açılıyor”
CHP Niğde Milletvekili Ömer 

Fethi Gürer, tarım alanlarında ciddi 
tahribat yaratacağı gerekçesiyle 
TBMM’ye gelen torba yasa teklifinin 
geri çekilmesini istedi. Gürer, “50 
bin zeytin ağacı maden uğruna feda 
ediliyor” dedi. 2’DE

Yılın ilk 6 
ayında her gün 
4 bin 789 kişi 
işinden oldu

CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Burhanettin 
Bulut, işsizlik verilerini 
paylaştı. Bulut, "Yılın 
ilk beş aylık döneminde 
en az 718 bin 49 kişi 
işinden oldu.” dedi. 2’DEBekir Sakar

K. Doğan 
Eroğulları
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
SÜRÜCÜ ECZANESİ

Eski Garajlar Türkmenler Cd.No:50 (Büyük Veliç Oteli 
200 mt.Yukarısı,iran pazarı yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 250 27 00
Ü. ÖZDEN ECZANESİ

75.YIL MAH. 140. CAD. 86052. SOK. NO:11 
(YEŞİLEVLER CAMİ YANI, ALLEBEN ROTARY SAĞLIK 

OCAĞI KARŞISI) / ŞAHİNBEY / 
Telefon : 0342-360 55 25

DÜZTEPE CAN ECZANESI
NURİPAZARBAŞI MAHALLESİ ÖZDEMİRBEY 

CADDESİ 14:A/D / ŞAHİNBEY (YAŞAM HASTANESİ 
KARŞISI) / ŞAHİNBEY / Telefon : 03422516851

BİNEVLER ÇİĞDEM ECZANESİ
23 NISAN MAH. ÜNIVERSITE BLV. 223/C 

(ŞAHİNBEY POLİS MERKEZİ YANI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 336 08 17

DEMİR ECZANESİ
İbn-i sina mah.190011 nolu cadde Başakevler sitesi 

no:1DB (Şehir hastanesi acil kapısı karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423320032
CEVİZLİ ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102282 Nolu Sokak No:2 (Sembol 
Market ve Türk Petrol Karşısı Beşyüzevler Sağlık Ocağı 

Yanı)(defa life hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 502 09 37

EĞİTİM ECZANESİ
Gaziantep üniversitesi polikinlik karşısı 15 temmuz 

mah 148255 nolu cad no:6/k Şehitkamil/GAZİANTEP / 
ŞAHİNBEY / /  Telefon : 0501 102 80 82

ARICI ECZANESİ
ŞAHİNTEPE MH. TURKUAZ SİTESİ ALTI NO 133374 

SK (KARATAŞ 1 EVKUR 100 MT İLERİSİ ERGÜN 
ELEKTRİK ARKASI, HASAN HOCA CAMİ ARKASI) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 05541403095-03425023272

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ANTEPLİOĞLU ECZANESİ

NCR Hastanesi yanı Mücahitler Mahallesi Gazi Muhtar 
Paşa Caddesi No:52/D / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3264060

SAVAŞ ECZANESİ
Değirmiçem Mahallesi Ali Fuat Cebesoy Bulvarı No:7/B 

(Eski Şehitkamil Belediyesi karşısı, Grand Hotel-Forum 
Avm Güzergahı üzerinde, İstasyon Aile sağlığı merkezi 

karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 325 60 30

CADDEBOSTAN ECZANESİ
İbrahimli Mahallesi Naci Topcuoğlu Bulvarı No:16/A 

(Caddebostan Konutları altı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0507 227 65 32

GIZEM ECZANESI
PANCARLI MAH. 8 NOLU CAD. NO:8 SANKO 

OKULLARI CİVARI / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423387165

ŞEYMA ECZANESİ
29 Ekim Mahallesi 81053 Nolu Sokak No:30/B ( 141 

Nolu Taziye Evi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 507 227 27 29

NUR ECZANESI
Pirsultan Mh Çetinemeç Cd.88 Nolu Sk.B-1(Şehitkamil 

Dev. Hast. Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 324 77 55
GÜLDAR ECZANESİ

(ÇIKSORUT) Göllüce Mahallesi 25104 Nolu Sokak 
No:23/A (ÇIKSORUT USTABAŞI DÖNER CİVARI 

Ayıntap Park Göz Tıp Merkezi çaprazı-PTT ve GASMEK 
Sk. içi) / ŞEHİTKAMİL / 

Telefon : 0544 302 27 47
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Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com

Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:79  Sayı : 22.758

24 HAZİRAN 2025 SALI
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Istıfıl olun!.. 

Aykut Tuzcu’nun 
05 Mart 2014

tarihli yazısıdır

Üçüncü sorunu belirlemek için daha 
uzun düşünüyor ve “o da eğitim!” diyor.

Yani, İngiltere’nin en önemli 3 sorunu: 
Eğitim, eğitim, eğitim…

 Gazeteci Utku Çakırözer, 5 yıl 
tutuklu kaldıktan sonra ağır hastalığı 
nedeniyle geçenlerde tahliye olan İnönü 
Üniversitesieski Rektörü Prof. Fatih 
Hilmioğlu ile hastanede fizik tedavi 
programı arasında görüşme fırsatı 
buluyor.

Kısa da olsa ilginç ve de hüzünlü 
sohbet sırasında Prof. Hilmioğlu, 
“Cezaevine girmeden ‘Türkiye’nin 
sorunlarını say’ deseler, 1’den 10’a 
kadar ‘eğitim’ derdim. Ama şimdi birden 
ona kadar ‘adalet’ diyorum. Bu ülkede 
insanca yaşayabilmenin temeli adalet” 
diyor.

 Birisi bir başbakan, diğeri bir rektör, 
ikisi de eğitimin önemini vurgularken, 
Prof. Hilmioğlu başına gelenlerden 
sonra en önemli şey ‘adalet’ diyor.

‘Adalet mülkün temeli’ deyişi aşağı 
yukarı bütün ülkelerde var.

Siz hiç, eğitim veya sağlık bir ülkenin 
temelidir lafını duydunuz mu?

Hayır! Devletin temeli adalettir.
Adalet, hepimize eğitimden de, 

sağlıktan da öncelikle lazım olan, en 
temel haktır.

 Cemaatin yargıyı nüfuzu altına 
alarak, kayıtsız şartsız milletin olan 
egemenliği kendi hizmet anlaşına göre 
düzenlemesinin kabul edilir bir tarafı, 

mantığı, etiği, vicdanı var mıdır?
Yargının bu durumunu öğrenenler, 

davaları olanlar, adalete nasıl 
inanacaklar, saygı duyacaklar? Davaları 
sonuçlanan insanların  kafalarında hep 
aynı şüphe olmayacak mı: Acaba!..

 Ne korkunç bir şüphe!
Karar doğru da olsa, yanlış da olsa hep 

aynı şüphe, acaba!..
Yalnız, cemaatin adamı veya değil 

ayırımı olmamış! Koskoca Adalet Bakanı 
(eski) kararını beğenmediği hakim için, 
Başbakana, “Efendim hakim Aleviymiş” 
diyebiliyor. Yani, ‘Biz Sünniyiz, o hakim 
Alevi, bizden değil’, demeye getiriyor!

 Adalet mülkün, yani devletin temeli 
olduğu deyişinin bir safsatadan ibaret 
olduğu anlaşılıyor. Yani, bu devletin 
temeli ne yazık ki derinden oyularak 
çürütülmüş!

Cemaatle iktidardaki AK Parti arasında 
tercih yapmakta zorlanan, ‘Kırk katır 
mı, kırk satır mı’ benzetmesi yapanları 
akıllı da bulmuyorum, haklı da 
bulmuyorum!

Ne olursa olsun, halkın oyu ile seçilmiş 
bir iktidarın altını oymak, lüzumu 
halinde kullanılmak üzere nasıl olduğu 
ayan beyan meydana çıkan hakim 
(!) kararı ile veya korsan telefonları 
dinlemenin, görüntü arşivlemenin 
devletin çökmesi için yapılan bir eylem 
olarak kabul edilmesi gerekir diye 
düşünüyorum.

 Bazı polisin, savcının, hakimin, 

idarecilerin cemaat adı altında 
örgütlenmesiyle, hükümetin asla tasvip 
ve kabul edilemeyecek eylemlerinin 
meydana çıkmasının değerlendirmesini 
yargı yapmalıdır.

Demokrasilerde, başka bir yol olabilir 
mi?

Muhalefetin ağır, çok ağır baskısı, 
yeri göğü inletmesi, hatta başbakana 
peşinen hakaret edebilmesi hala 
Türkiye’nin demokrasi sacayağı üzerinde 
durabildiğini gösteriyor.

 Ancak, seçimlere o kadar uzun bir süre 
var ki!

Daha 25 gün var, tansiyon sürekli 
artıyor, sanki sonu kötü bitecek gibi 
duruyor.

Cemaat, gizli kaydedilmiş telefon 
konuşmalarını servis etmekte çok 
hünerli davranıyor!

Çok ince hesaplar yapılmış!
Bu işler öyle birkaç haftada organize 

edilecek şeyler değil!
Uzun zaman önce bugünler 

planlanarak hazırlık yapılmış.
Karşı taraf hazırlıksız yakalandığı için 

hala cemaatin gerisinde!
Ama önümüzdeki günlerde hükümetin 

bir şeyler yapacağı kesin. Bununla ilgili 
ipuçlarını geçen gün Akit Gazetesi yazarı 
Abdurrahman Dilipak vermişti.

 Uluslararası çevrelerde cepheyi 
genişletmemek için başbakanın 
Mustafa ve Ali Koç’la gerginlikten 
uzak görüşmesi, akl-ı selimin hala tam 

kaybolmadığına işaret olarak kabul 
ediyorum.

Şurası kesin!
Başbakan yoluna vuruşarak devam 

edecek.
Hangimizin son bir yıl içerisinde 

yaptığı telefon konuşmalarını birisi 
derleyip internete koysa, kim kimin 
yüzüne bakabilir?

 Sosyal medyada montajlanan bir 
fotoğrafta, çocuğun biri Hoca Efendi’nin 
karşısına dikilmiş, “Babam söyledi, sen 
bizim telefonlarımızı dinliyormuşsun” 
diye safça soruyor...

Hoca Efendi de, “Evladım o senin 
baban değil” yanıtını veriyor.

Bu işin sonu kaos! Kimin eli kimin 
cebinde belli olmayan bir kirlilik var!

 Bu ülke çok güzel bir ülke. Aynı 
zaman diliminde 4 mevsimi yaşayabilen, 
Clinton’ın deyişiyle dünyadaki konumu 
en stratejik olan, kendi kendine 
yetebilen, üç tarafı denizle çevrili, 
herkese yetebilecek kadar nimeti mevcut 
olağanüstü bir ülke...

Ama içinde yaşayanlar bunun 
kıymetini vallahi, billahi bilmiyorlar.

Bilenlerin ise elinden bir şey gelmiyor.
Antep’in ne güzel bir deyişi vardır:
“Istıfıl olun!..”

Eski İngiltere Başbakanı Tony  
Blair’e önemli bir toplantıda şu soru 
soruluyor:

“İngiltere’nin en önemli 3 
sorunu nedir?”

Blair, hemen “eğitim” diyor. 
İkinci sorun için kısa bir süre 

düşünüyor, sonra “yine eğitim” 
diyor!

CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Burhanettin 
Bulut, 2025'in ilk 5 ayında 
açıklanan işsizlik verilerine 
ilişkin sosyal medya hesabı 
üzerinden açıklama yaptı.

Bulut, şu ifadeleri kullandı:
"Türkiye 'İşsizlik' 

yüzyılı. Yılın ilk beş aylık 
döneminde en az 718 bin 
49 kişi işinden oldu. Yılın 

her günü 4 bin 789 kişi işsiz 
kaldı.

İşsiz kaldığı için İş-Kur’a 
başvuranların sayısı geçen 
yılın aynı dönemine göre 78 
bin kişi arttı. İşsiz kalanların 
sadece 352 bin 597’sine 
işsizlik ödeneği ödenmeye 
başlandı.

365 bin 452 kişi hem işsiz 
hem maaşsız kaldı." T24

Yılın ilk 6 ayında her gün 
4 bin 789 kişi işinden oldu

CHP Genel Başkan Yardımcısı Burhanettin 
Bulut, işsizlik verilerini paylaştı. Bulut, “Yılın ilk 
beş aylık döneminde en az 718 bin 49 kişi işinden 
oldu. Yılın her günü 4 bin 789 kişi işsiz kaldı. 
İşsiz kalanların sadece 352 bin 597’sine işsizlik 
ödeneği ödenmeye başlandı. 365 bin 452 kişi 
hem işsiz hem maaşsız kaldı" ifadesini kullandı.

CHP Niğde Milletvekili ve Tarım, Orman ve 
Köyişleri Komisyonu Üyesi Ömer Fethi Gürer, 
Sanayi, Ticaret, Enerji, Tabii Kaynaklar, Bilgi 
ve Teknoloji Komisyonu'nda 26 saat süren 
müzakereler sonrası geçen Maden Kanunu, 
Çevre Kanunu, Mera Kanunu, Orman Kanunu, 
Yapı Denetim Kanunu, Yenilenebilir Enerji 
Kanunu ve Zeytinliklerin Islahı Kanunu'nda 
olumsuz değişiklikler içeren torba kanun 
teklifinin TBMM’de görüşülmeden geri 
çekilmesini istedi.

Gürer, bu düzenlemenin maden işletmeleri 
izin süreçlerini kolaylaştıran, ÇED sürecini 
işlevsizleştiren, kamu yararını sınırlayan, yalnızca 
zeytinliklere değil, Türkiye'nin tarımsal yapısına, 
çevresine ve kırsal yaşamına ciddi zararlar 
verebilecek düzenlemeler içerdiğini söyledi.

Düzenlemenin, çevre ve doğa katliamına yol 
açacağını belirten Gürer “Daha önce de bu tür 
tekliflerle karşılaştık. Tam 9 kez zeytine yönelik 
kanun teklifi meclise geldi ve muhalefet ile 
kamuoyunun tepkisiyle geri çekildi. AKP bu 
bağlamda ısrarını sürdürüyor.50 bine yakın 
zeytin ağacı olan bölgede ağaçların taşınması 
yanında, maden, çevre, mera, orman, enerji ve 
yapı denetim kanunları gibi geniş bir düzenleme 
alanı içeren kanun teklifi sorunlar üretecek 
düzenlemeler getiriyor” dedi.

Yasa tasarısının, vahşi madenciliğin önünü 
açacağını, sit alanları dahil her yerde denetimsiz 
madencilik yapılmasına olanak sağlayacağını 
belirtti.

“Kömüre değil zeytin sahip çıkılmadır”
Gürer, düzenlemenin çevresel ve ekonomik 

sonuçlarına değinerek şunları kaydetti:
“Kanun teklifi Çevre Etki Değerlendirme 

sürecini sınırlayarak işlevsiz kılmaktadır. 20 
milyon hektara ulaşan ruhsatlı maden sahasının 
kontrolsüz genişlemesine olanak yaratabilecektir. 
1,2 milyon hektar tarım alanı da kanun 
düzenlemesi ile risk altına girmektedir. Gıda 
güvenliği yanında karbon yutak alanları sorunlu 
kılınıyor.

Zeytinlikler, sit alanları ve kıyı alanları torba 
teklifte yer alan maddeler ile halkın yararına 
değil gözü doymayan şirketlerin taleplerine 
uygun kılınan düzenlemeler getiriliyor. Vahşi 
madenciliğin yolu açılıyor. Komisyondan 
geçen teklif, yönetmenlikleri etkisizleştirilen, 
denetimleri sınırlayan, maden çıkarmayı 
kolaylaştırıp hızlandıran ve zeytin alanları 

yok ederek ekosistemi bozan bir yaklaşım 
içermektedir.

İklim değişikliği ilgili düzenlemelerde yer alan 
doğayı koruma, ormanı koruma, ağaçlı alanları 
koruma ve kömürü sınırlama yaklaşımına 
tümden karşı duran bir anlayışta düzenlenen 
Bu yasa teklifi zeytin yasasının zeytin ağaçları 
koruma anlayışını ortadan kaldıran madde de 
yer almaktadır. 50 bin dolayında zeytin ağacı 
kömür çıkarma uğruna bulunduğu coğrafyadan 
yok edilmek istenmektedir.

Bu düzenleme, Türkiye’nin doğasını ve tarım 
alanlarını madencilik uğruna feda edilişinin 
son örneğidir. Oysa zeytin, bu toprakların en 
önemli değerlerinden biri. Zeytin ağaçları, 
yalnızca ekonomik bir değer değil; aynı 
zamanda ekosistemin temel taşlarından biridir. 
Zeytinliklerin yerini kömür madenleri alacaksa 
hem bugünümüzü hem de geleceğimizi 
kaybediyoruz demektir.”

“Zeytinlikler taşınabilir” diyenleri eleştirdi
Düzenlemeyi savunanların “Zeytin ağaçları 

taşınabilir” şeklindeki açıklamalarına da 
tepki gösteren Gürer, “50 bin zeytin ağacını 
taşımaktan söz ediyorlar. Bunun sağlıklı 
bir şekilde gerçekleşmesi mümkün değil. 
Taşınan ağaçların çoğu gittiği alana uyum 
sağlayamayarak yok olma riski de var. Yeni 
yerlerine uyum sağlayanların ise üretim kaybı 
yaşaması kaçınılmaz. Ayrıca ortaya çıkacak 
farklı sorunlarda var. Bu ağaçlar, bulundukları 
coğrafyanın bir parçasıdır ve o coğrafyada 
yaşamalıdır. Zeytin ağaçlarını taşımak, halkı da 
geçim kaynaklarını da kırsalı da köy yaşamını da 
yok etmek anlamına geliyor.” ifadelerini kullandı.

"Zeytin ve zeytinyağı üretimi 
olumsuz etkileyecek"

Zeytinliklerin madenciliğe açılmasının, 
Türkiye’nin zeytin ve zeytinyağı üretimini 
sorunlu kılacağına da dikkat çeken Gürer 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Türkiye, zeytin ve zeytinyağında önemli bir 
merkez. İhraç ettiğimiz ürünler arasında yer 
alıyor ve ekonomimize ciddi katkı sağlıyor. 
1939’dan beri koruma altında olan zeytin 
ağaçları ve zeytincilik 1980 sonrası serbest piyasa 
ekonomisi ile risk altına girdi. Madenden önce 
turizm amaçlı yatırımların tehdidi altına giren 
zeytinlikler farklı yatırımlarda zarar gördü ve de 
madencilik için bu alanlara saldırılar oldu. Bu 
teklifte bunun genişletilmesine yöneliktir”Bianet

“AKP vahşi madenciliğin önünü açılıyor”
CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, tarım alanlarında ciddi tahribat 

yaratacağı gerekçesiyle TBMM’ye gelen torba yasa teklifinin geri çekilmesini 
istedi. Gürer, “50 bin zeytin ağacı maden uğruna feda ediliyor” dedi.

Türkiye'nin sanayisizleştirildiğini ve sıcak 
para ile rantın merkezi haline geldiğini 
belirten CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Özgür Karabat, Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek'e seslendi. Karabat, 
"Sürekli 'En kötüsü geride kaldı' diyen 
Şimşek’e şunu söylemek isterim: Sen ve 
hizmet ettiğin saray gittiği gün en kötüsü 
geride kalacaktır" açıklamasını yaptı.

CHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür 
Karabat, Türkiye'nin sanayisizleştirildiğini 
ve sıcak para ile rantın merkezi haline 
geldiğini belirterek, "Rantın hizmet 
sektöründe döndüğü, tamamen tüketime 
dayalı bir ekonomide enflasyonun düşmesi 
söz konusu olamaz. Burada Mehmet 
Şimşek’in amacı sıcak paranın döndüğü 
bir piyasa yaratmak ve servet transferini 
devam ettirmektir. Kapanan ve yurt dışına 
taşınan fabrikalar ile konkordato ilan eden 
işletmeler Mehmet Şimşek’in gündeminde 

yer almıyor. Sürekli 'En kötüsü geride 
kaldı' diyen Şimşek’e şunu söylemek 
isterim: Sen ve hizmet ettiğin saray 
gittiği gün en kötüsü geride kalacaktır" 
açıklamasını yaptı.

Karabat, sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, Türkiye'yi 
demokrasiden otoriterliğe sürükleyen 
AKP'nin, ekonomiyi de üretimden 
uzaklaştırıp tüketim temelli sisteme 
çevirmeye başladığını belirtti. 

Gayri Safi Yurt İçi Hasıla'nın (GSYH) 
içinde imalat sanayinin aldığı payın 
yüzde 16 seviyelerine kadar gerilediğine, 
buna karşın hizmet sektörünün aldığı 
payın yüzde 55’e ulaştığına dikkati çeken 
Karabat, şunları kaydetti:

"Bunların hepsi bilinçli yapıldı. Sanayinin 
ekonomiden aldığı pay neden azalıyor? 
Ekonomide uzun yıllara yayılan kriz ve 
belirsizlikle beraber artan hukuksuzluklar 

nedeniyle sanayici Türkiye’den uzak 
duruyor. Mevcut sanayiciler de işlerini yurt 
dışına taşıyor. Hizmet sektörünün Türkiye 
gibi kırılgan ekonomiye sahip gelişmekte 
olan bir ülkede bu kadar yüksek bir paya 
sahip olması büyük riskleri de beraberinde 
getiriyor. Ama Mehmet Şimşek’e sorsanız, 
bu durum gurur duyulacak bir şey.

Küresel gelişmelerin Türkiye 
ekonomisini hizmet sektörü sayesinde 
fazla etkilemediğini iddia eden Mehmet 
Şimşek, inşaata dayalı ekonomiden sonra, 
tüketime dayalı ekonomiye geçildiğini de 
itiraf etmiştir. Yüksek faizler, enflasyon, 
döviz kurlarındaki belirsizlik ve yargı 
operasyonları nedeniyle herhangi bir 
sanayi yatırımı söz konusu değildir. Bu 
durumun farkında olan Mehmet Şimşek, 
cuntanın mali ayağı olarak ekonomiyi 
yüzdürmek için hizmet sektörünü ön 
plana almıştır." cumhuriyet

CHP’li Karabat: Sen ve hizmet ettiğin saray 
gittiği gün en kötüsü geride kalacak
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GTSK Birlikleri tesislerinin 
çalışmaları hakkında genel müdürü 
Kürşad Solak tarafından geniş bilgi 
verildi ve tesisler gezildi.

GTSK Birliklerinin Antep Fıstığı 
işleme tesislerinde günde 30 ton 
fıstık işlendiği açıklandı. Makinaların 
üretimi en verimli kılacak düzeyde 
kullanıldığı, iki vardiya halinde 
çalışılarak, kabuklu Antep fıstığı 
kavrulmuş ve paketlenmiş hale 
getiriliyor.

Mercimek işleme tesislerinde bir 
yıllık çalışma sonunda kapasitenin 60 
tondan 200 tona çıkarıldığı bildirildi.

Yaklaşık 20 günden bu yana 
çalışmaya başlayan fasulye tesislerinde 
günlük rekoltenin 140 ton, yıllık 
kapasitenin ise 40 bin ton olduğu 

öğrenildi. Sirke fabrikasındaki günlük 
2500 şişelik rekoltenin, 7500 şişeye 
yükseltildiği ifade edildi.

GTSK Birlikleri Genel Müdürü 
Kürşad Solak, bir yıl önce göreve 
başladığında birliğin 70 milyon nakit 
borç ve işçilerine 4 maaşlık toplam 
40 milyon borcu olduğunu belirterek, 
hemen toplu sözleşme imzalandığını, 
işçilere olan borcunda ödendiğini 
vurguladı.

Bir yıl öncesine kadar tesislerin 
tümünün çalışmaz durumda olduğu, 
makinaların onarımı için İngiltere' 
den mühendisler çağrıldığını ancak, 
gelen İngilizlerin kendi makinalarını 
tanıyamadıkları belirtildi. Mercimek 
fabrikası için 5-6 milyon dolayında 
bir harcama yaparak fabrikayı çalışır 

hale getirdiklerini belirten Solak, 
Güneydoğunun çok güzel ve ciddi 
fiyatlar verdiğini de sözlerine ekledi.

Güneydoğunun alımlara girmesiyle, 
nohut dış piyasasının 350 Dolardan 
425-450 dolara çıktığı, 850 liradan 
fıstık alımlarına girmesiyle de dış 
piyasa fiyatının 1800 Dolardan 1900 
Dolara, şimdi de 3000 Dolara ulaştığı 
ifade edildi.

Kırmızı biber alımlarında yüzde 
yüz başarı sağlandığı, birinci kırım 
kırmızı biberin 300 liradan aşağı 
düşmediği açıklandı. Üzüm konsantre 
tesislerinin de önümüzdeki yıl 
hizmete gireceği, GTSK Birliklerinin 
bu yılki atılımlarıyla gelecek yılki 
alımlarının 20-30 kat artacağı 
bildirildi.

Güneydoğu tesisleri hakkında Genel Müdür basına bilgi verdi:  

“Çalışmaz halde bulunan milyarlık “Çalışmaz halde bulunan milyarlık 
tesisler çalışır hale getirildi”tesisler çalışır hale getirildi”

“Makinalar o kadar bakımsız haldeydi ki 
onarmaya gelen İngilizler kendi makinalarını tanıyamadılar”

Bahattin Bozgeyik ve HP Gaziantep 
örgütünden edindiğimiz bilgiye göre, 
SHP Merkez Karar Yönetim Kurulu 
isimleri belirlendi. Elçi, merkezin 
kararını öğrendiğini ancak görevi kabul 
etmek için arkadaşları ile görüşmesi 
gerektiğini ifade etti. Bozgeyik ise 
“Yeni görevimde, halkıma en iyi şekilde 
hizmet etmeye çalışacağım. Sonuçtan 
mutluyum” dedi.

Bugüne kadar eski SODEP ve HP 
Gaziantep örgütleri kendi aralarında 
anlaşamamışlardı. Genel Merkez 
tarafından görevlendirilen Sırrı Özbek 
ve İbrahim Önem isimli SHP genel 
sekreterleri cumartesi günü şehrimize 
gelerek bir rapor tutmuşlardı. Özbek 

ve Önem'in tuttuğu rapora göre SHP 
MKYK’nda il-ilçe başkanları belirlendi.

SODEP ve HP'nin birleşmesi ile oluşan 
SHP tüm illerde olduğu gibi Gaziantep'te 
de örgütlenmesini tamamladı. İl yönetim 
kurulu üyelerinin ise kısa zaman da 
belirleneceği bildirildi.

Bilindiği gibi eski HP il başkanı 
Sefer Başkaya’nın il başkanlığı, uzun 
bir zamandır yapılan görüşmelerde 
söz konusu edilmemiş, parti dışında 
önerilen isimler ise kabul edilmemişti. 
Ancak HP, SO DEP il başkanlığını da 
kabule yanaşmamışlardı.

Yeni SHP başkanlarının bir basın 
toplantısı düzenleyerek geniş açıklama 
yanacakları öğrenildi.

Nihayet seçebildiler
SHP il başkanlığına Bozgeyik 

ilçe başkanlığına da Elçi getirildi
Sosyal Demokrat Halkçı Parti (SHP) İI Başkanı olarak eski SODFP il başkanı 

Bahattin Bozgeyik'in ilçe başkanı olarak ta Servet Elçi'nin seçildiği bildirildi 

Taş, bu vakıflardan 317 sinin mazbut, 
74 tanesinin mülhak ve 20 tanesinin de 
yeni vakıf olduğunu belirterek, mazbut 
vakıflara ait 1352 adet gayri menkul 
bulunduğunu bildirdi. Vakıflar Bölge 
Müdürlüğünün Anadolu Hanı 61 
milyon lira vererek, onarım yaptırdığı, 
müdürlüğün Kilis’teki öğrenci yurdunda 

389 öğrencinin barındığı, ayrıca 71 
kişiye muhtaç maaşı ödendiğini söyledi.

Aynı törende konuşan vali vekili 
Turgut Kaya, eskiden vakıf kurmaya 
daha çok önem verildiğini ancak, son 
yıllarda hayır duygusunun azaldığını 
belirterek, genç nesillerden vakıf 
eserlerine sahip çıkmalarını istedi.

Gaziantep’te 411 vakıf var 
3 Vakıflar Haftası nedeniyle düzenlenen törende konuşan Vakıflar Bölge 

Müdürü Murtaza Taş, ilimizde 411 tane vakıf bulunduğunu söyledi.
Gaziantep 1. Kitap Fuarına ilgi 

devam ediyor. 30 Kasım günü 
Belediye Şehir Tiyatro salonunda 
açılan, 8 Aralık tarihine kadar açık 
kalacak Kitap Fuarında günde 200 
bin liralık satış yapıldığı belirtiliyor.

Rotary Kulübün organizasyonu, 
Bilge yayınevinin katılımı ile 

gerçekleştirilen fuarda kâr amacının 
güdülmediği ifade ediliyor. Yüzde 
yirmi indirimli kitap satışı yapılıyor. 
Asıl amacın, okuma alışkanlığının 
kazandırılması, yayınevine üye 
kayıt edilmesi, taksitli satışların 
gerçekleştirilmesi olarak 
açıklanıyor.

Kitap Fuarına 
İlgi devam ediyor 

Günde 200 bin 
liralık kitap satılıyor

Büyük şehirlere kıyasla satışlar 
düşük bulunuyor

Başka anne babalar 
aynı acıyı yaşamasın

Biricik kızlarını cinayet gibi 
bir kazaya kurban veren acılı 
aile, Güzelbey’in duyarsızlığı 
karşısında üzüntüsünü dile 
getirirken, başkalarının 
çocuklarının da bu kavşakta 
ölmemesi için bir üst geçit 
yapılmasını istedi. Bir saate yakın 
Güzelbey’in verdiği sözü tutarak, 
iftar için yanlarına gelmesini 
bekleyen Gülçin Sökücü’nün 
babası Ali İhsan Sökücü, “Biricik 
evladımız bu kavşakta hayatını 
yitirdi. Başkalarının da böyle bir 
acıyı yaşamasını istemiyoruz. 
Kavşakta acilen tedbir alınması 
gerekir” dedi.

Belediye başkanının 
başınız sağ olsun 

demesini beklerdik
Büyükşehir belediye başkanı 

Güzelbey davetimize gelseydi, 
geçidin durumunu kendisine 
gösterecektik. Ancak bizden 
kaçmayı tercih etti. Belediye 
başkanı olarak başınız sağ 
olsun demesini beklerdik. 

Kızımın, kavşakta üst geçit 
olmaması yüzünden ölmesi 
üzerine büyükşehir belediyesi 
aleyhine dava açtık. Bu kavşak 
benim kızımın katili oldu, 
başka çocukların katili olmasın” 
diye konuşurken, gözyaşlarına 
boğuldu.

Kavşakta 14 tane hayati 
tehlike arz eden kaza oldu
Gülçin’in kız kardeşi Burçin ise 

yaşanan talihsiz olay karşısında 
duygularını dile getirmekte 
zorlanırken, “Kavşakta daha önce 
tedbir alınsaydı, kız kardeşim 
şimdi yaşıyor olacaktı. Bu geçitte 
14 kişi kaza geçirdikten sonra 
kardeşimin öldüğü yere demir 
parmaklık konuldu. Başkalarının 
çocuklarının da burada sakat kalıp 
ölmesini istemiyoruz. Buraya 
acilen bir üst geçit yapılmalıdır" 
şeklinde konuştu.

Aileler imza 
kampanyası başlattı 

Sakarya İlköğretim Okulu Okul 
Aile Birliği üyeleri ise, 27 Eylül 
tarihinde öğrencilerinden 5-A 
sınıfındaki Gülçin’in Doğumevi 

Kavşağı’nda, bir üst geçit 
olmamasından kaynaklanan 
trafik kazasında öldüğünü, 
diğer öğrencilerinin de aynı 
tehlikeyle karşı karşıya sebebiyle 
geçitin doğu ve batı yakasına 
üst geçit yapılmasını isteyerek, 
veliler ve öğrenciler olarak imza 
kampanyası başlattıklarını ifade 
etti. Şu ana kadar 200 imza 
toplandığını ve burada yapılacak 
(yapılırsa ) olan üst geçide 
Gülçin’in isminin verilmesini 
istedi.

Belediye başkanı 
duyarsızlığını gösterdi 

20 Gün önce kaza olan yerde 11 
yaşındaki oğlu Halil İbrahim'in 
de bir trafik kazası geçirdiğini ve 
hayati tehlike atlattığını belirten 
Ahmet Çelik ise, “Çocuğum şimdi 
hayatta olmaya bilirdi. Burada 
her gün kaza oluyor. Başkalarının 
çocuklarının da sakat kalmasını 
ve ölmesini istemiyoruz. Acilen 
bir üst geçit yapılmalı. Belediye 
başkanı, davete gelmeyerek, zaten 
olaya duyarsızlığını göstermiştir” 
şeklinde tepkisini dile getirdi.

Doğumevi Kavşağı’nda yaşamını yitiren 11 yaşındaki 
Gülçin Sökücü’nün ailesine bir başsağlığı bile dilemedi…

Güzelbey, acılı ailenin 
iftar davetinden kaçtı

Doğumevi Kavşağı’na yapılan alt geçit çalışmasında, yayaların güvenli şekilde karşıdan karşıya geçmelerini 
sağlayacak düzenleme yapılmaması yüzünden okul yolunda iki minibüsün birden çarpması sonucu hayatını 
kaybeden 11 yaşındaki Gülçin’in babası, kız kardeşi ve Sakarya İlköğretim Okulu Okul Aile Birliği üyeleri, 
büyükşehir belediye başkanı Asım Güzelbey’in yaptığı kavşağın durumunu görmesi için iftar yemeğine 
davet etti. Ancak, tüm beklemeler boşunaydı. Acılı aileye bir “Başınız sağ olsun” bile demeyen Güzelbey, 
iftarını Bosna Hersek Parkı’nda gösteri yapılan yerdeki iftar çadırında açmayı tercih etti.

Bu da Gaziantep’in 
Galataportu

Okyanus parkı imar tadilatı 
ve bir Alman firmasına peşinen 
verilmesi İstanbul’daki Galataport 
serüvenine benziyor" diyen Ağyüz, 
“Büyükşehir Belediye meclisinden 
alelacele geçirilen okyanus park 
imar tadilatının kent konseyindeki 
tartışmasında. Mimarlar Odası, 
TMMOB, kent konseyi üyeleri, 
basın ve CHP ile ilginçtir kendi 
oluşturduğu kent konseyinin imar 
komisyonu açık ve net tavırlarla karşı 
çıkılmıştır. Tüm bunlara rağmen 
4 Ekim günü katıldığı canlı yayın 
programında, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Asım Güzelbey, inandırıcı ve 
gerçekçi olmayan biçimde okyanus 
parkı projesini savundu" diye 
konuştu.

Kent konseyi dolayısıyla da 
kentli imar plan 

tadilatına karşı çıktı 
Güzeybey’in parkın plan 

bütünlüğünü bozarken sağındığı 
tek gerekçe olan parkların geceleri 
tinercilerin meskeni olduğu 
şeklindeki tezin bir gerekçe 
olamayacağını hatırlatan Ağyüz, 
“Güzelbey’i bu konuda ve imar 
planları konusunda dilediği yerde 
platformda tartışmaya çağırıyorum. 

‘Parkları yaşatamıyorum, param 
yek kendim yapmıyorum’ gerekçesi 
ile 100. Yıl Atatürk Kültür Parkı’nı 
ve yapılaşmaya açmaya gerekçe 
olamaz. 'Okyanus parkın tadilatı 
yasal olarak tamamlanmadan 
uygulama proje bedeli 300 bin 
Euro’yu birileri ödemiş. Belediyenin 
cebinden beş kuruş çıkmadı' diye 
övünen Güzelbey’e soruyorum: Bu 
projeyi yaptıran finans kurumu bu 
parayı size belediyenizi sevdiği için 
mi harcıyor? Bu kuruma verilmiş 
sözünüz var mı? Neden bu kurum?” 
dedi.

‘Yanlıştan dönmek bir 
erdemdir’ diyorsa 
bir an önce dönsün

Okyanus parkının 100. Yıl Atatürk 
Kültür Parkı’nın dışına bir yere 
düşünülmesi gerektiğini oysa 
Güzelbey'in oranın dışında başka 
bir yer kalmamış gibi davrandığını 
ifade eden Ağyüz. "Başka yer 
yok' diyorsunuz, Karataş'ta Kilis 
yolunda, Sercince'de bu proje için 
kullanacağınız binlerce dönüm 
yeriniz var. ‘Yanlıştan dönmek bir 
erdemdir' diyen, kurumların ve 
kent konseyinin görüşlerine saygılı 
olduğunu her zaman belirten 
Güzelbey’i bir kez daha bu yanlıştan 
dönmeye çağırıyorum” diye konuştu.

Kentlinin ısrarına rağmen yanlış kararında direten 
Güzelbey, duyarlı vatandaşlardan tepki topluyor

Yanlıştan dönülmeli
Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey’in 100. Yıl Atatürk 

Kültür Parkı’nı imara açma yönündeki çabalarına son vermesi 
gerektiğini söyleyen CHP İl Başkanı Yaşar Ağyüz, “Güzelbey 
yanlış karardan geri adım atmaya çağırıyorum. Aksi takdirde 
kamuoyunun zihnini kurcalayan sorulara yanıt vermek zorunda 
kalacak. Bu projeyi yaptıran finans kurumu bu parayı size 
belediyenizi sevdiği için mi harcıyor? Bu kuruma verilmiş sözünüz 
mü var? Neden bu kurum sorularına yanıt vermesi gerekiyor” dedi.
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Hiç Kuşkum Yok Ki  

20 yıl önce olaylara bakış 
ile şu anki bakış aynı değil

SANKO Holding’in 121 yıllık 
dev bir çınar olduğunu anlatan 
Konukoğlu, Aile Şirketlerinin 
büyüme sırrını da anlattı. Konukoğlu, 
“Aslında sırrı başarının sırrını 
rahmetli babam Sani Bey ve 
ağabeylerim çözdü. Siz şirketinizde 
çalışırken işyerinin sahibi değil 
de bir profesyonel olduğunuzu 
kabul ederseniz her şey çözülüyor. 
Biz şirketlerde profesyonel 
olarak görev yapıyoruz. Hissedar 
olabilirsiniz ancak profesyonel 
olarak bulunduğunuz konumu hak 
etmiyorsanız orada olmamanız 
gerekir. Bu kurala uyduğunuz 
takdirde hiçbir şekilde sıkıntı 
olmadan devam edebilirsiniz. Bu 
kurallar yazılı değil, zamanın değişim 
ve dönüşümüne uygun olarak 
kurallarımız da değişiyor. 20 yıl 
önce olaylara bakış ile şu anki bakış 
aynı değil. Kuşaklar arası olaylara 
bakış açısı inanılmaz derecede 
değişim gösterdi. Yapay zekanın 
da hayatımıza girmesiyle birlikte 
bu değişim daha fazla hissediliyor. 
Değişim ve dönüşüme ayak 
uydurabilmemiz için yazılı kuralların 
yanı sıra günün koşullarına göre de 

aksiyon almamız gerekiyor.”
Çocuklarımızın yetişmesinde 

eşim Jülide Hanım’ın 
etkisi büyüktür

Aile Şirketlerinin uzun ömürlü 
olmamasında etkili olan hatalar 
ne oluyor? sorusuna: “Hata 
demeyelim de, ne daha farklı 
yapılabilir diyelim. Önemli olan 
çocukların küçük yaştan itibaren 
kafalarına şirketlerde çalışmaları 
gerektiğinin yerleştirilmesi olduğunu 
düşünüyorum.” şeklinde yanıt verdi. 
Konukoğlu sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Kendi çocuklarımızın yetişmesinde 
eşim Jülide Hanım’ın etkisi büyüktür. 
Eğitimlerini Jülide Hanım organize 
etti. Çocuklarım küçük yaşlardan 
itibaren iş nasıl yönetilir, pazarlık 
nasıl yapılır, yönetimde ilişkilerin 
nasıl olması gerekir? gibi konularda 
hafta sonları eğitim aldılar. Herkes 
hafta sonu veya yaz tatili yaparken 
çocuklarım bu eğitimleri alarak 
geleceğe hazırlandı.”

İşletmede A’dan Z’ye 
görev alırım

Detaycı bir kişiliği olduğuna dair 
sorulara yanıt veren Konukoğlu, 
“Ben çok fazla detaya inmem. Bir 
göreve geldiğim zaman o görevde 
yapmam gerekenleri önceden analiz 

edip iyice araştırırım. İşletmede A’dan 
Z’ye görev alırım, tüm safhalarını 
öğrenirim. İşletmede hızlı karar 
almanız gerekiyor yoksa ürün hatalı 
çıkar. İşletme körlüğü denen bir olay 
var. Dışarıdan bildiğiniz bir konuyu 
içeriden görmeniz gerekiyor. Aksi 
halde yanlış kararlar verebilirsiniz.”

Çalıştığınız müşterileriniz size 
güven duyarlarsa, sizden sürekli mal 
alırlar. Belki az kazanırsınız ama 
sürekli kazanırsınız. Sel suyu hızlı 
gelir ama gittiğinde de arkasını berbat 
eder, her tarafı yıkar gider. Pınar suyu 
oğlum temiz olur, az içersin ama 
sürekli olur derdi babam.”

Eğitim, kültür-sanat ve tarihi 
değerlere önem verdikleri söyleyen 
Konukoğlu, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi: “Çektiğim 
fotoğraflardan sergi açtım. Bu 
sergiden yola çıkarak zamanla bir 
galeri fikri oluştu ve Gaziantep’te 
profesyonel galeri anlayışı ile 
yönetilen SANKO Sanat Galerisi’ni 
sanatçı ve sanatseverlerimizin 
hizmete sunduk. Ulusal ve 
uluslararası birbirinden seçkin 
profesyonel sanatçıları ağırlayarak 
sanatseverlerle buluşturuyoruz. 
Anadolu’da kâr amacı gütmeden 
sadece sanatçıya destek anlayışıyla 

faaliyetlerini sürdüren tek 
sanat galerisiyiz. Sergi açan 
sanatçılarımızdan herhangi bir ücret 
almıyoruz. Sanatçının seçtiği iki 
eserin birini ben alıyorum, diğerini 
de galeri satın alıyor.”

Karkamış Antik Kenti’nin 
kazı çalışmalarına 

destek oluyoruz
SANKO Holding’in Zeugma ve 

Karkamış Antik Kentlerinin kazı 
sponsorluklarını üstlendiğini anlatan 
Konukoğlu, “Daha önce Zeugma’dan 
eserlerin ortaya çıkartılması 
için SANKO olarak büyük emek 
verdik. Abdulkadir abim, mutlaka 
bu işe sahip çıkın diyerek görevi 
bize vermişti. O dönem kazı 
çalışmalarının başında bizzat 
bulundum. Karkamış Antik Kenti’nin 
kazı çalışmalarına da hala destek 
oluyoruz” diye konuştu.

3 oğlu olduğunu söyleyen 
Konukoğlu, ailesi ile bolca vakit 
geçirdiğini söyledi. Konukoğlu, 
“Pazar günleri kahvaltılarımızı 
birlikte yapmaya gayret ediyoruz. 
Evlatlarımı çok severim ancak torun 
sevgisi bir başkaymış. Sanırsam 
çocuklarımızla yaşayamadıklarımızı 
torunlarımızla yaşıyoruz” dedi. 
Haber Merkezi

Kuşaklar arası olaylara bakış 
açısı inanılmaz derecede değişti

İlaç sektörüne daha
stratejik bakmak lazım

Yeni molekül ilaçların ülkemize 
girişinde bir sınırlama olduğunu 
kaydeden Demirci, ‘’Türkiye 
geri ödeme sistemine çok az ilacı 
aldığı için ithal dengesi yıllardan 
beri stabil bir şekilde gidiyor. 
Dolayısıyla ilaç sektörüne daha 
stratejik bakmak lazım. Çünkü 
dünyada sağlık ile ilgili beklentiler 
ve standartların yükselmesi gibi 
eğilimin yukarıya doğru çıktığını 
görüyoruz’’ ifadelerini kullandı. 

İlaç sektöründe, devlet-
üniversite- sivil toplum 

örgütleri-sanayi işbirliği önemli
Demirci, ilaç sanayisine yönelik 

bir atılımın yapılmasının önemli 
olduğunu vurgularken, ‘’İlaç 
sektöründe, devlet-üniversite- 
sivil toplum örgütleri-sanayi 
işbirliğinin artarak devam etmesi 
gerekiyor. Kendi molekül ve biyo 
teknolojik ilaçlarımızı bulabilme, 

üretebilmemiz lazım. Ancak 
gerekli alt yapının olduğunu 
düşünmüyorum. Çünkü kişi başı 
ilaç tüketiminde dünya ülkelerinin 
gerisindeyiz. Aynı şekilde ilaca 
ayrıla bütçede yine gerilerdeyiz. 
Bunu aşmanın yolu ilaç sektörüne 
yönelik desteklerin arttırılmasının 
yanı sıra teşviklerin verilmesinden 
geçiyor’’ dedi. 

Hastalar ilaca erişim 
konusunda mağdur olacak

Tomografi çekiminde kullanılan 
ilaçların eczanelerde satılmasının 
yasaklanmasına değinen Demirci, 
‘’İlaç politikalarının yanlış 
yönlendirilmesi sonucunda ortaya 
çıkan bir durum. Artan tedavi 
giderlerinden tasarruf yapmak 
istiyorlar. Fakat böyle palyatif küçük 
ve eczaneyi ortadan kaldıracak 
tedbirlerle ilaç alanında tasarruf 
yapılamaz. Sonuçta hastalar ilaca 
erişim konusunda mağdur olacak’’ 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Tüketilen ilaçların 
yüzde 45’i ithal ediliyor

Üretim bölgelerinde yaşanan 
verim kayıpları endişe verici

Kuru tarım alanlarında kuraklık 
nedeniyle yaşanan bu verim 
düşüklüğünün yanı sıra sulu 
tarım alanlarında da verim kaybı 
yaşandığını sözlerine ekleyen Sakar, 
‘’İç Anadolu ve Güneydoğu Anadolu 
Bölgeleri Türkiye buğday üretiminin 
yüzde 55’ini, arpa üretiminin yüzde 
61’ini karşılıyor. Böylesine önemli 
üretim bölgelerinde yaşanan verim 
kayıpları endişe verici. Yalnızca bu 
bölgelerde değil ülkemizin birçok 
bölgesinde çiftçilerimiz tarımsal 
kuraklıkla karşı karşıya kaldılar. 
Kuraklık neticesinde verim düştü, 
bu da çiftçilerimizin gelirlerine 
yansıdı’’ tespitinde bulundu.

Hububatta fark ödemesi 
desteği verilmesi önemli

Üreticilerin üretimde yaptığı 
masrafların, verdiği emeğin 

karşılığının verilmesi çağrısında 
bulunan Başkan Sakar, ‘’8859 
sayılı tarımsal desteklere ilişkin 
Cumhurbaşkanlığı Kararının 2. 
Maddesinin 11. Fıkrasına göre, 
Tarım ve Orman Bakanlığı ile 
Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın 
üretimde sürdürülebilirliği 
sağlamak ve gelir kayıplarını telafi 
edebilmek amacıyla hangi ürüne 
ne kadar fark ödemesi desteği 
verileceğine karar verme imkânı 
bulunuyor. Bu sene yaşanan doğal 
afetler nedeniyle üreticilerimizin 
gelir kaybı yaşamaması için 
özellikle hububatta fark ödemesi 
desteği verilmesi önemli. Hububat 
üreticilerimiz için yapılacak yardım 
ve fark ödemesi ekim döneminden 
önce çiftçilerimizin ellerine 
geçmelidir ki mağduriyetleri 
giderilsin’’ şeklinde konuştu.  Haber 
Merkezi 

Buğday, arpa ve 
mercimekte yüzde 80 
verim kaybı yaşandı

İşini yapmaya çalışan 
avukatların 

tutuklanması kabul edilemez
‘Ülkemizde demokrasi ve 

özgürlüklerin kısıtlanmasına 
yönelik giderek artan, gazetecileri 
ve avukatları hedef alan 
uygulamalar kaygı verici’ diyen 
Eroğulları, ‘’Son olarak Gazeteci 
Fatih Altaylı’nın kullandığı ifadeler 
nedeniyle tutuklanması, basın ve 
ifade özgürlüğüne yönelik açık bir 
müdahale. Sağlıklı bir toplum için 
demokrasi, demokrasi için basın 
ve ifade özgürlüğü başta gelen bir 
koşul. Basının sistematik olarak 
yıldırılması, halkın haber alma 
hakkının engellenmesi, savunma 
hakkını yerine getirmek için 
işini yapmaya çalışan avukatların 

tutuklanması kabul edilemez’’ 
şeklinde konuştu. 

Basına yönelik 
antidemokratik 

müdahaleleri kınıyoruz
Fatih Altaylı hakkında 

verilen tutuklama kararının 
derhal kaldırılması, kendisi ve 
tutuklu diğer gazetecilerin bir 
an önce serbest bırakılması 
çağrısında bulunan Eroğulları, 
‘’Türk Tabipler Birliği olarak, 
toplum sağlığını ve esenliğini 
tehdit eden basına yönelik 
antidemokratik müdahaleleri 
kınıyor; yöneticilere sağlıklı ve 
mutlu bir toplum için düşünce, 
basın ve ifade özgürlüğünü sağlama 
sorumluluklarını hatırlatıyoruz’’ 
dedi. Haber Merkezi

Toplum sağlığını ve esenliğini tehdit 
eden antidemokratik bir müdahale

Tüm umutlarımızı bir 
sonraki eğitim-öğretim 

dönemine bağladık
Ülke genelinde ekonomik 

sıkıntılara bağlı olarak ailelerin alım 
gücünün düşmesi çocuklara yansıdı. 
Çocukların alım gücünün gerilemesi 
ise kantincilerin satışlarını olumsuz 
etkiledi. Büyük umutlarla eğitim-
öğretim sezonuna başlayan esnaf, 
hayal kırıklığı içerisinde sezonu 
kapattı. Satışların yüzde 30 oranında 
gerilediği sektörde kantinciler destek 
bekliyor. 

İstediğimiz satışları
gerçekleştiremedik

Gaziantep Kantinciler Odası 
Genel Sekreteri Muhammed 
Çeçen, ‘’2024-2025 eğitim-öğretim 
döneminde istediğimiz satışları 
gerçekleştiremedik. Öğrencilerin 
alım gücünün düşmesine bağlı 
olarak esnafımızın da satışları yüzde 
30 oranında azalış gösterdi. Tüm 
umutlarımızı bir sonraki eğitim-
öğretim dönemine bağladık’’ dedi. 

Elimizden geldiğince 
öğrencilere yardımcı olduk

Esnafın zor günler geçirdiğini 
sözlerine ekleyen Çeçen, ‘’Ülke 
genelinde yaşanan ekonomik 
sıkıntılardan her sektör gibi bizim 
sektörümüzde olumsuz etkilendi. 
Yani çocukların alım gücü ailelerin 
alım gücünün azalmasına bağlı olarak 
geriledi. Bunu ürün satışlarımızda 
net olarak gördük. Bir öğrenci dürüm 
alırken, içecek bir şey alamadı, 
içecek alırken dürüm alamadı. 
Esnaf olarak bu konuda elimizi taşın 
altına koyduk. Elimizden geldiği 

kadarıyla öğrencilere yardımcı olduk’’ 
ifadelerini kullandı. 

Kiralara TÜFE üzerinden zam 
yapılması bizi zora sokuyor

Gelir ile giderin arasında uçurum 
olduğunu kaydeden Çeçen, 
‘’Günümüz şartlarına bağlı olarak 
gelir gider arasındaki makas her 
geçen gün arttı. Kiralar çok yükseldi, 
sigorta primleri yine öyle. Ürün 
bulmakta zorluk yaşadık. Hatta 
paramızla bile ürün bulamadığımız 
dönemler oldu. Kiralara TÜFE 
üzerinden zam yapılması bizleri 
zor duruma sokuyor. Giderlerimiz 
yükselirken gelirlerimiz ise aynı 
oranda yükseliş göstermedi. 
Dolayısıyla birçok kantin esnafımız 
ailesi ile birlikte çalışmaya başladı’’ 
şeklinde konuştu. 

Sektörün yeniden canlanması
için desteğe ihtiyacı var

Sektörünün yeniden kalkınması için 
destek verilmesinin şart olduğunu 
belirten Genel Sekreter Çeçen, 
‘’Gaziantep için önemli sektörler 
arasında ye alan binlerce kişinin 
evine ekmek götürdüğü böylesine 
bir sektörün yeniden canlanması 
için desteğe ihtiyacı var. Destekten 
kastımız ise; uzun vadeli faizsiz olarak 
kredi verilebilir, geçmişe dönük 
borçlar silinebilir, sigorta primleri 
ödenebilecek seviyeye indirgenebilir. 
Bunlar yapılırsa esnafımız bir nebze 
de olsa nefes alır, yoksa zor günler 
geçirmeye devam edeceğiz’’ tespitini 
yaptı. Haber Merkezi 

Tabiidir ki kimi halkın bir bölümü cebinden 
bağlı olduğu kimi cemaatlerin baskısı ile, 
kalben inanmadığı konularda, mecburen 
yönlendirildiği cümlelere taraf olmaktalar. 
Hatta bazı konularda halkın cahil olmasından 
faydalanan yöneticiler, halkın zayıf oldukları 
konuları, araç olarak kullandıklarını 
bilmekteyiz. 

Halkın en zayıf olduğu tarafı inançlarıdır. 
İnançlarını alet ederek ortaya koydukları 
senaryoları, devamlı dillendirerek, bilinç 
altında olgu oluşturup, onları istedikleri 
gibi yönlendirme kabiliyetlerini kullanırlar. 
Zaten halkın bir bölümü, kendi zekasını 
kullanmadan ve de sorgulama yapmadan, 
söylenenlere aptalları inandırarak, konuyu 
benimsetip, savunma yaparlar. Ancak gerçek 
başka, algı yöntemiyle bilinç altına etki edilen 
insanların inandıkları başkadır. 

Beş tepeden söylenen her söze sorgulamadan 
inanan göbeklerinden bağlı insanlar olduğunu 
bilmekteyiz. Türkiye’mizde olan birçok olayı 
sorgulamadan, hatta araştırma yapılmasına 
gerek duyulmadan, GAZİ mecliste, meclis 
araştırma önergesine ret oyu veren kuklaların, 
hangi gerekçeyle el kaldırdıklarını da 
bildiklerine inanmamaktayım. 

Filmi geriye saralım, Başkanlık sistemi 
konusunda Anayasa değişikliğini referandum 
yapılmasından evvel, ülkemiz patlamaların 
yangın yeri idi. En sonunda Ankara’daki Gar 
bombalanmasında 107 yurttaşımızı kaybettik. 
Bu son derece önemli konuda araştırma 
komisyonu bile kurulmasına, mecliste izin 
verilmedi.  Bu davranıştan siz ne anlarsınız? 

Doğru, Devlet’in bazı konularda yaptığı 
eylemler vardır, bunların üzerine gidilmez. 
Mesela hain ermeni çetesi ASALA için verilen 
büyük uğraşı arasında, kimi faili meçhul 
cinayetler vardır, kimlerin planladığını 
bilirsiniz, ama üstüne gitmezsiniz. Susurluk’ta 
bir kamyon yan yoldan ana yola çıkar 
arka arkaya, bir araba çarpar bu kamyona. 
İçinde milletvekili, bir kadın, özel pasaport 
taşıyan bir emniyet mensubu, bir de emniyet 
müdürü vardır bu araçta. Sonra bu dosya 
sessizce kapatılır. İçlerinden biri ASALA 
operasyonunda çalışmış bir kişi idi. Ona da 
seni biz tanımıyoruz, kendi başının çaresine 
bak dediler. Sonra bir milletvekili, Emniyet 
müdürü ile aynı kazanın içinde bir tek ÇATLI 
can verdi gitti. 

Hani derler ya ‘Derin Devlet’ işleri kim yapar, 
nasıl planlar, nereden emir alır, kim denetler 
bilinmez, derler ya doğru, bir kişinin mutlak 
iktidarda kalabilmesi için oynanan oyunda, 
kimler hangi rolü oynar? Kimler neleri planlar 
ve senaryonun içinde kimler neleri kurgular, 
seyrederek anlamaktayız. Bizler bu kurguların 
nereden yaptırıldığını çok iyi bilmekteyiz. 

Beştepe’de 1100 odalı sarayda 2980 adam 
çalışmakta. Bütün işleri bir ömür boyu 
iktidarı koruyabilmek adına, kurgu planlamak 
olduğunu düşünmekteyim. Hangi kanunda, 
ne değişiklik yapılır da hatta ömür boyu 
Cumhur kalabilme yollarının araştırılıp, 
gerekli kanunların hazırlanması ile görevli 
mürettebat, Meclise gönderdikleri her kanun 
teklifinin virgülüne bile dokundurulmadan, 
mecliste kabulü oyunu almasına çalışması, 
halk tarafından hoş karşılanmadığını, sultan 
sağır bile bilmekte. 

Ülkemizin bulunduğu coğrafyada yangın var, 
bu yangın Türkiye’ye de sıçrama ihtimaline 
yok diyebilmek, çok isterdim. Amerika, 
yöremizde yer altı zenginliği olan her ülke ile 
ciddi ilgilenmekte. Hani açıkça İran için ‘Molla 
Rejiminin değişmesi gerekir, bunun için her 
yol mubahtır’ demekte, Amerika başkanı 
TRUMP. Bu konuda Suudi Arabistan’ rejimi 
konusunda hiçbir şey söylememesi sizce ilginç 
değil mi? IRAK a demokrasi getireceğim dedi, 
ülkeyi işgal etti de ne oldu? Suriye de rejim 
değişmesi gerekir, demokrasi gelmesi lazım, 
dedi de ne oldu?

Ülkemizde, kapalı da olsa, tek adam 
rejimini yaşamaktayız, ancak Amerika, 
Bu rejimin devamını dilemekte. Ülkemde 
demokrasi, insan hakları, hür düşüncenin 
serbestçe dile getirilmesinin kısıtlanması 
konusunda yaptığı kanun değişikliği halk 
tarafından kabul edilmemesini hiçe sayan bir 
padişah rejimi seyretmekteyiz. ‘Yeni Anayasa 
yapmamız gerekir’ demekte hazret, ancak 
mevcut anayasayı uygulamamakta hiç sakınca 
görmeyen bir yönetime sahibiz. Hiçbir delil 
olmadan haftalarca insanları suçluymuş gibi 
Silivri de tutmalarını, kabul etmek mümkün 
değildir. Meclis kürsüsünden dile getirdiği 
gibi ‘Emri Hak Vaki Oluncaya kadar iktidarda 
kalıp hizmet üreteceğiz’ diyen beş tepeye 
kazık çakmış bir koltuk sahibi bulunmakta. 
Bunu nasıl yorumlarsınız bilmiyorum ancak 
‘Bunların Kafası Çalışmaz, Ben Ekonomistim’ 
diyen ve ekonomiden anlamayan bir erk, 
ülkeyi hangi uçuruma götürdüğünü kendisi 
biliyor ve bunda ısrar ediyor. Bence ülkemizin 
ekonomisinin çökmesi ve eksi duruma 
düşmesi için kurgulanan bir iktidarın varlığını 
düşünmekteyim.    

Sınırlarımızın biraz ötesinde yangın var, bir 
sonraki basamak Türkiye olduğunu bilmeyen 
çocuk bile yok olduğunu göremiyorsa bir 
iktidar, bizim kendilerine sözümüz olmaz. 
İnsanlar vardır okuyup, zekasını kullanıp 
doğruyu bulur, kimi insanlar vardır ‘deneme-
yanılma’ metoduyla doğruyu öğrenir, kanımca 
bu ikinci tip insanların yönettiği bir ülkede 
yaşamaktayız, ve ne yazık ki tahammül etmek 
mecburiyetindeyiz diye bir sözüm geldi 
söyledim hem nalına hem mıhına.
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olduğunu belirterek, sergide yer alan 
çalışmaların gelecek adına umut 
verici olduğunu ifade etti.

Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Nazan 
Avcıoğlu Kalebek ise Güzel Sanatlar 
Fakültesi’nde eğitim almanın sabır 
ve emek gerektirdiğine dikkat 
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boyunca gösterdiği sabrın ve emeğin 
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